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Zápis ze zasedání ZO Orličky č. 9/2024 

 konaného dne 25.11. 2024 v 19.00 hod v kanceláři obecního úřadu 

 

Přítomní zastupitelé: Vladimír Jenčovský, Eva Siatková, Václav Vaníček, Mgr. Petra 
Bednářová, Bc. Anežka Černohousová, Radovan Hock, MUDr. Aleš Siatka 
Omluveni:  
Hosté: Dle prezenční listiny  
Klíč k hlasování ZO: pro:  proti:  zdržel se:  
Zasedání předsedá starosta Vladimír Jenčovský 
Ověřovateli zápisu určeni: Mgr. Petra Bednářová a MUDr. Aleš Siatka  
Zapisovatel: Eva Siatková  
Zastupitelstvo je usnášeníschopné.   
 

Navržený program: 

 

1) Schválení aktualizace plánu společných zařízení komplexní pozemkové úpravy 
Orličky 

2) Schválení nového uspořádání pozemků v rámci návrhu nové digitální katastrální 
mapy v Komplexních pozemkových úpravách Orličky. 

3) Žádosti 
4) Informace o činnosti 
5) Různé 
 

**ZO souhlasí s navrženým programem a ověřovateli zápisu jsou Mgr. Petra 

Bednářová a MUDr. Aleš Siatka. Zapisovatelkou je paní Eva Siatková. 

Hlasování : 7 : 0 : 0 

Presenční listina je přílohou č. 1. 

 

1) Schválení aktualizace plánu společných zařízení komplexní pozemkové úpravy 

Orličky 

Dnes byl s aktualizovaným výkresem G5 – Plán společných zařízení komplexní pozemkové 

úpravy Orličky seznámen sbor zástupců. Ve sboru zástupců ze zastupitelů je starosta obce a 

paní Siatková, jako host na sboru zástupců byla Petra Bednářová a Václav Vaníček. 

A. Siatka se dotazuje – do jaké míry je návrh společných opatření v souladu s územním 

plánem – řeší se převážně zpřístupnění pozemků v extravilánu.  

 

**Zastupitelstvo obce Orličky schvaluje aktualizovaný plán společných zařízení 

komplexní pozemkové úpravy Orličky. Příloha č. 2. 

Hlasování: 7 : 0 : 0       

Usnesení č. 45/2024 bylo přijato 

 
2) Schválení nového uspořádání pozemků v rámci návrhu nové digitální katastrální 

mapy v Komplexních pozemkových úpravách Orličky. 

A. Siatka se dotazuje – zda souhlasí výměry - podobné z hlediska nového uspořádání 

pozemků 
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**Zastupitelstvo obce Orličky schvaluje nové uspořádání pozemků v rámci návrhu 

nové digitální katastrální mapy v Komplexních pozemkových úpravách Orličky. Příloha 

č.3. 

Hlasování: 7 : 0 : 0       

Usnesení č. 46/2024 bylo přijato 

 

3) Žádosti 

3.1. Žádost pana xxxxxxxxxxxxxxx o povolení přístupu z obecní komunikace přes pozemek 

ve vlastnictví obce p.č. 233/3 k nově dělenému pozemku z pozemku p.č. 233/1 v blízkosti 

jejich provozovny. Pan xxxxxxxxxxxx informuje zastupitele, že před vlastní realizací seznámí 

starostu obce s postupem prací a technickým provedením. 

**Zastupitelstvo obce Orličky souhlasí s přístupem přes pozemek p.č. 233/3 ve 

vlastnictví obce Orličky na nově oddělený pozemek, který má vzniknout z pozemku 

p.č. 233/1 vše v k.ú Orličky. 

Hlasování: 7 : 0 : 0       

Usnesení č. 47/2024 bylo přijato 

3.2. Žádost společnosti Nevajgluj a.s. o uzavření smlouvy o úhradě nákladů na úklid a 

nakládání s odpady tabákových výrobků. Chtějí po obci evidovat množství odpadu 

z odpadkových košů, zasílat přehled a za to nabízejí 6,20 Kč na obyvatele, to znamená 

ročně asi 1700,- Kč. Starosta uvádí, že administrativní zátěž neodpovídá nabízené odměně. 

**Zastupitelstvo obce Orličky nesouhlasí s uzavřením smlouvy o úhradě nákladů na 

úklid a nakládání s odpady tabákových výrobků se společností Nevajgluj a.s. 

Hlasování: 7 : 0 : 0       

Usnesení č. 48/2024 bylo přijato 

3.3. Žádost společnosti Textil-Eco, od které  má obec kontejner na textil, žádá z důvodu 

navyšování nákladů na provoz kontejneru zavedení poplatku 8000,- za rok a kontejner. Nyní 

stojí kontejner 1200,- Kč ročně. Za rok 2023 odvezli 540 kg textilu. 

**Zastupitelstvo obce Orličky souhlasí s poplatkem za kontejner 8000,- Kč/rok. 

Hlasování: 7 : 0 : 0       

Usnesení č. 49/2024 bylo přijato 

 

4) Informace o činnosti 

kromě běžné agendy úřadu 

4.1. Komunikace 50m směrem k novostavbě pana xxxxxxxxxxxxxxx - od jara starosta 

upomínal  dopravní inspektorát s žádostí, jak postupovat a jakým způsobem zažádat o 

inspekční prohlídku dokončené stavby. Komunikace s inspektorátem nebyla jednoduchá. 

V žádosti byli veškeré potřebné informace, včetně telefonního kontaktu na starostu. 

Inspekční prohlídky se měl zúčastnit dopravní inspektorát, investor, zhotovitel a projektant. 

Starosta byl překvapen, když mu bylo oznámeno, že inspekční prohlídka byla provedena bez 

oznámení termínu. Následovaly pokyny, že potřebují od pana projektanta zdůvodnění změny 

povrchu komunikace. Obratem starosta kontaktoval pana projektanta, předal veškeré 

podklady a připomínal se, jestli už má těch pár vět napsaných. Toto trvalo do 9.9.2024, kdy 
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už starosta projektantovi i těch pár potřebných vět do mailu pro inspiraci napsal. 23.9.2024 

bylo zasláno vyjádření dopravního inspektorátu. Požadovali doplnit červené sloupky na 

křižovatku. Následně se starosta týden snažil úspěšně podat žádost o kolaudaci přes portál 

stavitele. Ve výsledku musel ještě několik příloh zasílat na stavební úřad v Žamberku 

mailem, protože přes portál stavitele nešly otevřít a přes mail ano. Nakonec se podařilo 

komunikaci zkolaudovat. 

4.2. Byly provedeny opravy místních komunikací, společností Opravex, protože původní 

objednaná společnost slibovala tak dlouho, až přestala komunikovat. 

4.3. Byly vyměněny nefunkční akumulační kamna ve škole v horní třídě za sálavý přímotop. 

4.4. Panem xxxxxxx bylo vyvoláno místní šetření ohledně místní komunikace, která vede 

kolem jeho nemovitosti. Snaží se komunikaci jako takovou zpochybnit, aby se přestala 

používat, nebo alespoň odsunout od jeho nemovitosti. Při místním šetření bylo víceméně jen 

sděleno odborem komunikací Žamberk, že se jedná o místní komunikaci a ta je v působnosti 

Obecního úřadu Orličky, jakožto správce místních komunikací. Když pan xxxxx obdržel tuto 

informaci, ihned prohlásil, že to dá k soudu, že se s obcí nedá na ničem domluvit a odešel. 

Následně jsme pro naši obhajobu a ošklivá slova pana xxxxxx situaci úřednicím vysvětlili.  

4.5. Byly provedeny každoroční revize dětských hřišť a nahlášeny drobné reklamace. 

4,6. Starosta děkuje  za organizaci Setkání důchodců xxxxxxxxxxxxxx, Petře Bednářové a 

Evě Siatkové                                                                                                                                                                                                                                                                  

 
5) Různé 

5.1. Audiovizuální technika 

Na minulém zasedání jsme vybírali dodavatele audiovizuální techniky. Z 6 oslovených firem 

jsme obdrželi nabídky pouze od dvou a z toho cenová nabídka od jedné firmy byla vyřazena, 

protože nabízela jiné než poptávané komponenty. Vyřazovací metodou vznikla tedy jen 

jedna vyhovující cenová nabídka, kterou jsme usnesením č. 44/2024 vybrali. Toto starosta 

následně ověřoval na MAS Orlicko a bylo řečeno, že je to špatně, není jiná možnost než 

vybírat minimálně ze třech porovnatelných cenových nabídek. To znamená, že musíme 

zrušit usnesení č. 44/2024 a vybrat znovu z nově obdržených třech cenových nabídek. 

 

**Zastupitelstvo Obce Orličky ruší usnesení č. 44/2024 na výběr dodavatele 

audiovizuální techniky. 

Hlasování: 7 : 0 : 0       

Usnesení č. 50/2024 bylo přijato 

 

Výběr dodavatele audiovizuální techniky z nových cenových nabídek – byl osloven Elektro-

Maňák, který minule parametry nesplňoval naši poptávku a vypracoval cenovou nabídku 

znovu, Dále byl osloven pan xxxxx a také společnost KVE s.r.o. s vysvětlením a prosbou o 

aktualizaci své cenové nabídky z minula. 

 

Nabídka 1: ze dne 22.11.2024: Elektro-Maňák s nabídnutou cenou 172 917,- Kč 

Nabídka 2: ze dne 23.11.2024: xxxxxxxxxx s nabídnutou cenou 182 515,- Kč 

Nabídka 3: ze dne 24.11.2024: KVE s.r.o. s nabídnutou cenou 163 712,- Kč 
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**Zastupitelstvo Obce Orličky vybírá dodavatele audiovizuální techniky na akci 

„Myslivecká klubovna Orličky - audiotechnika“ s nejnižší nabídkou. Nejnižší nabídku 

předložila firma KVE s.r.o. za cenu 163 712,93,- Kč s DPH. Příloha č.4. 

 

Hlasování: 7 : 0 : 0       

Usnesení č. 51/2024 bylo přijato 

 

5.2. Četnost svážení komunálního odpadu v roce 2025. Na základě diskuse u schvalování 

ceníku svozů komunálního odpadu pro rok 2024, kde může obec snížit náklady obce za svoz 

a likvidaci odpadů. Náklady na svoz komunálního odpadu při 39 svozech ročně jsou asi 

1275,- Kč za popelnici, jedná se pouze o svoz a manipulaci s nádobou, nikoliv likvidace 

obsahu popelnic. Dnes má obec svoz v létě 1x za 14 dní a v zimě 1x týdně, tento model 

v okolí máme už jako poslední obec. V případě, že bychom zavedli svoz odpadu celoročně 

1x za 14 dní, jednalo by se o 13 svozů ročně méně, to znamená úspora ročně celkem cca 

85 000,- Kč.  

**Zastupitelstvo Obce Orličky souhlasí s úpravou četnosti svozu komunálního odpadu 

na 1x za 14 dní celoročně od začátku roku 2025. 

Hlasování: 7 : 0 : 0       

Usnesení č. 52/2024 bylo přijato 

 

Dotazy:  

-Akce -1.12.2024 rozsvěcení stromu a 3.12.2024 koncert sboru z Jablonného 

- P. Bednářová – ples – kapela jako minulý rok má dlouhodobě plno – zastupitelé preferují 

termín únor sobota ples neděle karneval 22-23.2.2025, ‚19 000,- kapela - Skelet 

- xxxxxxxxxx st. – chybí zveřejněné zápisy na stránkách obce, zajistí starosta 

- P. Bednářová chodby ve škole, lítačky, vchodové dveře 

Na závěr starosta poděkoval přítomným za účast a ukončil zasedání ZO ve 20.15 hod.  

Další zastupitelstvo se bude konat 16.12..2024. 

 

Zapsala  Eva Siatková 

 

                                  

           Mgr. Petra Bednářová                 ……….……………………………….  

 

          MUDr. Aleš Siatka                        ……….……………………………….  

 

 

                                       ………….………………………………………………….. 

                                           Vladimír Jenčovský, starosta obce Orličky 


